
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 14. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren vil arbejde for bedre normerin-
ger på plejehjemmene, og i bekræftende fald redegøre for hvilke konkrete ini-
tiativer, ministeren i så fald påtænker at iværksætte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Samrådsspørgsmål Z
Offentligt


